

子公司提名表格 Nomination Form For Subsidiary



如欲提名子公司，請將填妥的表格並連同會員申請表傳真至 2865 5285 及郵寄至本會辦事處。(請用另頁表格填寫另外的子公司)
Please complete a SEPARATE FORM for each subsidiary and return together with the Membership Application form by fax to 2865 5285 and by mail to the Federation

公司名稱 Company Name	(中)	(Eng)
母公司名稱 Name of Parent Company	(中)	(Eng)
地址 Address		
電話 Telephone		傳真 Fax
網址 Website	(填寫的公司網址將超連結至本會網址) (Your website address will be hyperlinked with our website)	

僱員數目 No. of Employees	香港區 HK: (全職 Full-time - FT)	(兼職 Part-time - PT)	
	中國大陸 Mainland China: (FT)	海外: Overseas: (FT)	
行業組別分類 Functional Group	<input type="checkbox"/> 銀行及財務業 Banking & Financial Services	<input type="checkbox"/> 專業及商業服務 Professional & Business Services	<input type="checkbox"/> 貿易及分發業 Trading & Distribution
請選一項 Please select ONE	<input type="checkbox"/> 酒店及飲食業 Hotel & Catering	<input type="checkbox"/> 地產及建造業 Property & Construction	<input type="checkbox"/> 運輸業 Transportation
	<input type="checkbox"/> 工業及製造業 Industrial & Manufacturing	<input type="checkbox"/> 公用事業 Public Utilities	
	<input type="checkbox"/> 保險業 Insurance	<input type="checkbox"/> 船務及港口運作業 Shipping & Port Operations	

公司代表 (將代表公司接收所有本會發出之會員通訊)

Two-Tier Company Representative (authorised to receive all general correspondence from the Federation on behalf of the company):

1. 首席行政人員 Chief Executive:

聯絡人 Secretary for Chief Executive:

姓名 Name:

姓名 Name:

職銜 Title:

職銜 Title:

電話 Tel.:

電話 Tel.:

傳真 Fax:

傳真 Fax:

電郵 E-mail:

電郵 E-mail:

2. 人力資源總監 / 經理 Human Resources Director / Manager:

姓名 Name:

職銜 Title:

電話 Tel.:

傳真 Fax:

電郵 E-mail:

公司蓋章及簽名 Signature & Company Chop

日期 Date

僱員數目 No. of Employees	可提名子公司數目 Max. No. of Subsidiaries
1-50	N/A
51-100	N/A
101-200	1
201-300	2
301-500	3
501-1000	5
1001-2500	6
2501-5000	7
Over 5000	8

如提名子公司數目超出本會所允許作為母公司轄下的額外持有投票權之會員，超出此上限之子公司可選擇獨立申請為本會之會員，並另行繳交年費。
If the number of subsidiaries of a member exceeds the maximum number of subsidiaries permitted to be nominated as additional voting member under an umbrella membership, subsidiaries in excess of the maximum number may opt to join as member by submitting an application and paying separate subscriptions.

備註 Remarks:

上述資料將記錄於本會“會員名冊”及用作與本會通訊聯絡資料。如欲更改上述資料，請致電2871 7600與本會行政經理聯絡。

The information provided in this application form will be maintained in the "Register of Members of the Employers' Federation of Hong Kong" and be used for future communication with the Federation. You have the right to get access and amend your data maintained in our office. You may do so by contacting the Administration Manager of the Federation at 2871 7600.